



Xinyu Tian

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Mergers and acquisitions
- Outbound investment
- Private equity and venture capital

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Tian joined Han Kun Law Offices in August 2026. Her practice focuses on venture capital and private equity, mergers and acquisitions, and general corporate matters. She has advised domestic and international companies, investment institutions, and other clients on equity financings, M&A transactions, corporate governance, and related matters. Her experience spans a broad range of industry sectors, including TMT, fintech, healthcare, and life sciences.

Prior to joining Han Kun, Ms. Tian practiced at Beijing Dacheng Law Offices, LLP (Shanghai).

EDUCATION

Ms. Tian received an LL.B. degree from Shanghai University of Finance and Economics in 2021. She subsequently pursued further studies at the School of Law, Queen Mary University of London, and obtained an LL.M. degree in Commercial and Corporate Law in 2023. In 2024, she received a further LL.M. degree from Shanghai University of Finance and Economics.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

HONORS AND AWARDS

2025 DAWKINS: Top 30 Up-and-coming Lawyers

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



田馨予

上海

业务领域

- 兼并和收购
- 境外投资
- 私募股权和风险投资

工作经历

田馨予律师自 2026 年 8 月起在汉坤律师事务所工作，主要从事私募股权与风险投资、并购及一般公司事务等领域的法律服务。田律师曾为境内外企业、投资机构及其他客户就股权投融资、并购交易、公司治理及相关事项提供法律服务，其项目经验涉及 TMT、金融科技、医疗健康及生命科学等多个行业领域。

在加入汉坤之前，田馨予律师曾在北京大成（上海）律师事务所工作。

教育背景

田馨予律师于 2021 年获上海财经大学法学学士学位。其后，田律师赴英国就读于伦敦大学玛丽女王学院法学院，并于 2023 年获商法与公司法法学硕士学位。次年，于 2024 年获上海财经大学法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

荣誉与奖项

2025 年度 DAWKINS 潜力新星榜 30 强

工作语言

中文、英文